

Romelanda UF  
Romevi Hög 130  
442 92 Romelanda

**PROTOKOLL**

Nr 05-2014

2014-05-06

§ 31 - 39

Art Huvudstyrelsemöte

Tid 18.30

Plats Romevi

Närvarande: Kalle Engström, Kjell Johansson, Maria Carlsbogård, Annika Rolfsson, Tomas Cassanelli, Janne Flodin

		<b>Ansvarig</b>
§ 31 Öppnande	Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.	
§ 32 Dagordning	Dagordning godkändes.	
§ 33 Föregående Protokoll	Föregående protokoll godkändes.	
§ 34 Ekonomi	Ekonomin tittades på utan några större invändningar.  Kalle tar kontakt med ordf. i Hermansby och gör upp med konstnader för samarbetslagen	Kalle
§ 35 Fotboll	Herrfotboll, damfotboll och ungdomsfotbollen diskuterades. Det går bra för våra seniorlag. På ungdomssidan får vi försöka jobba på att få våra ungdomar kvar i föreningen. Alla lag är viktiga att ta hand om på bästa sätt, just nu så krävs det kanske lite mer omtanke om vårt P02 lag då dessa bara är 12 och är föreningens äldsta pojklag.  Egen cup diskuterades. Janne har som uppgift att få iväg inbjudan med hjälp av Mikael Boustedt. Cupen kommer också att diskuteras på kommande fotbollssektionsmöte.  Alla klubbens lag kommer att fotograferas under maj månad med hjälp av Expressbild.  Sommarfotbollsskolan är under planering  Idrottens dag – samma upplägg som tidigare  Matchprogrammet är försenat men nu är det klart  Janne ser till att info om RUF kommer till skolan i Västerlanda	Janne     Janne Maria Janne Maria  Janne
§ 36 Kanslirapport	Vi har fått ett glatt besked från Dunross. De kommer att sponsra vår förening med 35000 kronor 2014 och 35000 2015, till att börja med.  Sponsorsarbetet går väldigt tungt. Vi får försöka hitta nya lösningar. Janne pratar med Katharina Eriksson som kanske kan hjälpa till.	Janne

	RUF-infos utgivningstider diskuterades. Kanske kan vi senarelägga den några dagar för att få in "hela" vårsåsongen för lagen. Detta kräver dock att lagen är blixtnabba med inlämningen efter sista tillfället.	
§ 37 Övrigt / Rapporter	<p>Administrationssystem. Thomas har gjort en del arbeten i IdrottOnLine. Vi fortsätter att försöka jobba in detta.</p> <p>Till hösten inleds användandet av APN. Janne och Alan har vid tidigare tillfällen varit iväg på utbildning. Janne och Alan Ryan har varit på APN-utbildning. Utbildning av föreningens ledare före införande av APN den 1/7.</p> <p>Föreningen önskar kunna ta betalt med kontokort i kiosken. Maria har undersökt olika alternativ. Styrelsen beslutade att gå vidare med detta.</p> <p>Innebandysektion diskuterades. Kjell kollar med Ulf Widell och pratar med T. Hildesson.</p> <p>Maxi-jobbet – Dam och damjunior har det i år</p> <p>Diskussion om att sända några VM-matcher på storbild i stora lokalen. Janne och Thomas C kollar matchprogram. Ex Spanien-Holland fredag 13/6.</p> <p>Diskussion om ledarträff i höst. Tas upp på nästa möte med fotbollssektionen. Föreningsarbete (Värdegrund/föreningspolicy) plus trevlighet</p>	<p>Thomas T</p> <p>Janne</p> <p>Maria</p> <p>Kjell</p> <p>Maria</p> <p>Janne Thomas C</p>
§ 38 Nästa möte	Nästa möte måndag 2/6 klockan 18:30. För fika ansvarar: Kjell	
§ 39 Avslutning	Mötet avslutades	

.....

Kalle Engström  
Ordförande

.....

Janne Fldoin  
Sekreterare